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Vestigingsplaats Europees Geneesmiddelenagentschap  -  Uitspraken minister-president

Toen duidelijk werd dat het Europees Geneesmiddelenagentschap door de brexit zal 
moeten verhuizen, liet de minister in de media weten het agentschap naar België te 
willen halen. 

België heeft uitstekende troeven om het Europees Geneesmiddelenagentschap te 
vestigen, zoals de prominente aanwezigheid van de farmaceutische industrie, een zeer 
vlotte bereikbaarheid internationaal en een centrale ligging in het hart van Europa. 
Bovendien heeft ons land een sterke naam opgebouwd in het uitvoeren van klinische 
studies om geneesmiddelen te testen. 

De komst van het Europees Geneesmiddelenagentschap kan een boost geven aan de 
Belgische gezondheidssector. Het agentschap beschikt over een begroting van meer dan 
300 miljoen euro, waarvan naar schatting de helft direct wordt besteed in het 
vestigingsland. Jaarlijks vinden 565 internationale vergaderingen plaats en krijgt het 
65.000 bezoekers. 

De uiteindelijke beslissing over de nieuwe vestigingsplaats van het EMA wordt bepaald in 
onderlinge overeenstemming door de regeringsleiders van de lidstaten in de Europese 
Raad. Officieel dienden Ierland, Italië, Zweden, Oostenrijk, Hongarije en Malta reeds hun 
kandidatuur in. Het is vooralsnog onduidelijk wanneer de besluitvorming zal 
plaatsvinden.

1. Wat is het plan van aanpak van de minister? Zal hij hierover overleg plegen met de 
eerste minister en de andere gewesten? Zal hij de eerste minister aansporen officieel 
een kandidatuur in te dienen?   

2. Welke locaties binnen het Vlaamse Gewest komen dan eventueel in aanmerking om 
het EMA te kunnen vestigen? In de media vermeldt de minister Gent als mogelijke 
locatie, maar ook het Chartreusegebied in Brugge zou een ideale uitvalsbasis zijn om 
het Europees Geneesmiddelenagentschap te huisvesten. Komt deze locatie ook in 
aanmerking?  
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1. De Brexit zal er voor zorgen dat twee Europese agentschappen, zijnde het European 
Banking Agency (EBA) en het European Medicines Agency (EMA), gevestigd in het 
Verenigd Koninkrijk, naar het Europese vasteland zullen verhuizen. Ik heb inderdaad 
in de pers het signaal gegeven dat ons land sterke troeven heeft om het EMA te 
huisvesten. Ik verwijs naar de prominente aanwezigheid van de farmaceutische 
industrie en het innovatieve onderzoek van de universiteiten en hun spin-offs. Ik leg 
daartoe een aantal contacten zowel interfederaal, als op EU-niveau. 

2. Uiteraard is het mijn ambitie dat Vlaanderen wordt opgenomen in de short-list. Ik 
heb geen prerogatieven wat de vestigingsplaats betreft. Ik heb in eerste instantie 
Gent gesuggereerd, omdat daar het gerenommeerde Vlaams Instituut voor 
Biotechnologie is gevestigd. Het is nu zaak een onderbouwd dossier voor te bereiden. 
Ik breng de kandidatuur van ons land alvast ter sprake op de ICBB van 15/02/2017.


